
Geachte College van B&W en raadsleden van de commissie, 

  

Graag stel ik mij even voor, mij naam is Kees Mesu Zeeuws bestuurder van VeKaBo in het groen. 

Graag maak ik gebruik van spreekrecht dat u mij biedt. 

Voor ons ligt de richtingennotitie kleinschalig kamperen van u gemeente waar ik mij visie wil 
delen met u als commissie. 

Sinds Oktober 2022 is de provinciale verordening van kracht en biedt de provincie de 
mogelijkheid aan alle gemeenten in Zeeland tot het plaatsen van 35 kampeermiddelen op de 
mini-campings. 

Dat de provincie een visie heeft om onze provincie met zijn uitzonderlijk en uniek buitengebied, 
en deze ook graag wil behouden als ook versterken, is duidelijk. 

Dat het agro-toerisme hier en belangrijke rol in speelt hoef ik u als commissie niet uit te leggen. 

De agrarische sector heeft van oudsher al een spilfunctie in Zeeuws-Vlaanderen. 

Zo zijn de agrariërs de grootste onderhouders van buitengebied met zijn uitgestrekte landerijen 
en prachtige boerderijen en worden ze wel de Zeeuwse pareltjes in landschap genoemd. 

Dat de mini-campings in gemeente Sluis hier onderdeel zijn en de lokale leefbaarheid 
versterken is helder. 

Ook de biodiversiteit en variatie van het landschap geeft een prachtig beeld hoe kustzone en 
achterland het beeld bepalen van gemeente Sluis. 

Dat inwoners en toeristen de bedrijvigheid waarborgen brengt ook met zich mee dat financiële 
positie van provincie en gemeente versterkt wordt. 

Dat het een pré is dat de gemeente de mogelijkheid die provinciale staten heeft geboden op te 
nemen in nieuwe gemeentelijke verordening doet recht aan ondernemers die hun bedrijf 
levensvatbaarheid willen houden. 

Enkele punten uit richtingennotitie behoeven nog extra aandacht waaronder de 
verduurzamingsmaatregelen, deze moet haalbaar en betaalbaar zijn en kijken hoe we deze nog 
te nemen stappen gaan zetten. 

In deze richtingen notitie mis ik onderbouwing en cijfers, als we die nog eens extra tegen licht 
houden en we verbruik van energie,water ect in beeld hebben is het ook eenvoudiger te sturen 
op besparingsmaatregelen zodat we met vernieuwende technieken en sterke win-win situatie 
realiseren en een evenwichtige balans creëren waarbij duurzaam toerisme een 
vanzelfsprekendheid is en ecologische footprint bijdraagt aan een nog mooiere wereld. 

Ik wens u als raad veel wijsheid toe bij verdere besluitvorming. 

  

 


